

Web Development Services Agreement

Договор об оказании услуг по разработке веб-сайтов

Contract No. / العقد رقم / № договора:

Date : _____ / ____ / 20____

PARTIES | | СТОРОНЫ

SERVICE PROVIDER / / ИСПОЛНИТЕЛЬ

Company / Компания: InterMost - انترموست

Full Name / / Ф.И.О.: Mohamed Asaad Abdelhai Ibrahim Sharaby

Reg. No.: 274783 | Tax No.: 600033040

Email: m.sharaby@intermost-eg.com | Phone: +20 150 002 9990 | Web: www.Sharaby.xyz

CLIENT / №№№№№№ / ЗАКАЗЧИК

Full Name / Ф.И.О.:

National ID or Passport No. /

Удостоверение / Паспорт:

Phone / WhatsApp/ Телефон /

WhatsApp:

Email / Эл. почта:

Company or Organization (if any)

/ Компания:

Country / City / Страна / Город:

SELECTED PACKAGE | | ВЫБРАННЫЙ ПАКЕТ as Mentioned in www.Sharaby.xyz

Mark selected package with X / Отметьте выбранный пакет знаком X

	Package	Price
[]	Standard	\$200
[]	Advanced	\$400

	Package	Price
--	---------	-------

[]	Premium	\$750
[]	VIP	\$1,000
[]	+ Payment Gateway Add-on	\$700

TOTAL // ИТОГО: \$ _____

TERMS AND CONDITIONS

УСЛОВИЯ ДОГОВОРА

1. SCOPE OF WORK / ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА

EN	RU
InterMost agrees to design and develop a custom website strictly per the selected package and agreed specifications. All work is performed from scratch — no pre-built templates are used at any stage.	InterMost обязуется разработать кастомный веб-сайт в соответствии с выбранным пакетом и согласованными требованиями. Все работы выполняются исключительно с нуля — готовые шаблоны не применяются.

2. PAYMENT TERMS / УСЛОВИЯ ОПЛАТЫ

EN	RU
(a) A non-refundable deposit of 50% is due upon signing and before work begins. (b) The remaining 50% is due upon delivery before publication. (c) Accepted: Bank Transfer, USDT (Binance Pay), Western Union, Kaspi. (d) Non-payment of the final balance within 7 days of delivery notice constitutes a material breach.	(a) Невозвращаемый аванс 50% вносится при подписании до начала работ. (b) Оставшиеся 50% — после сдачи и до публикации. (c) Принимается: банковский перевод, USDT (Binance Pay), Western Union, Kaspi. (d) Неоплата в течение 7 дней с уведомления о сдаче является существенным нарушением.

3. DELIVERY TIMELINE / СРОКИ ВЫПОЛНЕНИЯ

EN	RU
InterMost guarantees delivery within three (3) business days from deposit confirmation, provided the Client supplies all required materials within 24 hours of payment. Delays caused solely by the Client's failure to supply materials extend delivery timelines without any liability to InterMost.	InterMost гарантирует сдачу в течение трёх (3) рабочих дней с подтверждения аванса, при условии что Заказчик предоставит все материалы в течение 24 часов. Задержки по вине Заказчика продлевают сроки без ответственности InterMost.

4. REVISIONS / ПРАВКИ

EN	RU
Revisions by package: Standard — 0 (billed separately); Advanced — 5 revisions in Year 1; Premium — Unlimited for 2 years; VIP — Unlimited on demand. A revision modifies existing delivered content. New feature requests are treated as separate work and priced accordingly.	Правки по пакетам: Стандарт — 0 (оплачиваются отдельно); Продвинутый — 5 правок в год 1; Премиум — Без ограничений 2 года; VIP — Без ограничений. Правка — изменение уже сданного контента. Новый функционал считается отдельной работой.

5. INTELLECTUAL PROPERTY / ИНТЕЛЛЕКТУАЛЬНАЯ СОБСТВЕННОСТЬ

EN	RU
----	----

Upon full payment the Client acquires exclusive ownership of all source code, design assets, and content created for this project. InterMost retains the right to reference the project in its portfolio. Third-party libraries and open-source components remain under their respective licenses.

После полной оплаты Заказчик получает исключительные права на весь исходный код, дизайн-ассеты и контент проекта. InterMost сохраняет неисключительное право ссылаться на проект в портфолио. Сторонние библиотеки остаются под своими лицензиями.

6. CONFIDENTIALITY / КОНФИДЕНЦИАЛЬНОСТЬ

EN

Both parties maintain strict confidentiality on all project details, financial terms, and proprietary information for three (3) years post-agreement. InterMost will not disclose Client data to third parties without prior written consent.

RU

Обе стороны обеспечивают строгую конфиденциальность всех деталей проекта, финансовых условий и проприетарной информации в течение трёх (3) лет. InterMost не раскрывает данные Заказчика третьим лицам без письменного согласия.

7. WARRANTIES & LIABILITY / ГАРАНТИИ И ОТВЕТСТВЕННОСТЬ

EN

InterMost warrants deliverables materially conform to agreed specs. Total liability shall not exceed fees paid. InterMost is not liable for indirect, incidental, or consequential damages. Website performance may vary due to third-party factors beyond InterMost's control.

RU

InterMost гарантирует соответствие результатов согласованным спецификациям. Совокупная ответственность не превышает уплаченного вознаграждения. InterMost не несёт ответственности за косвенные убытки.

8. TERMINATION / РАСТОРЖЕНИЕ

EN

(a) Either party may terminate with 48h written notice upon material breach uncured within 24h. (b) Client termination after work begins: 50% deposit is non-refundable. (c) If InterMost fails to deliver due to its own fault: Client receives full deposit refund. (d) InterMost may suspend work if payment obligations are unmet.

RU

(a) Сторона вправе расторгнуть Договор при письменном уведомлении за 48ч при неустранённом нарушении. (b) Расторжение Заказчиком после начала работ: аванс 50% не возвращается. (c) Нарушение сроков по вине InterMost: аванс возвращается полностью. (d) InterMost вправе приостановить работы при неоплате.

9. GOVERNING LAW / ПРИМЕНИМОЕ ПРАВО

EN

This Agreement is governed by the laws of the Arab Republic of Egypt. Disputes are first submitted to good-faith negotiation. If unresolved within 30 days, binding arbitration in Cairo applies. The prevailing party may recover reasonable legal fees.

RU

Договор регулируется законодательством АРЕ. Споры сначала передаются на переговоры. При неурегулировании в течение 30 дней — обязательный арбитраж в Каире. Выигравшая сторона вправе взыскать судебные расходы.

10. ENTIRE AGREEMENT / ПОЛНОТА СОГЛАШЕНИЯ

EN	RU
This Agreement supersedes all prior negotiations and representations. Modifications require written agreement signed by both parties. If any provision is unenforceable, remaining provisions remain in full force.	Договор заменяет все предшествующие договорённости. Изменения — только в письменной форме с подписями обеих сторон. Недействительность одного положения не влияет на остальные.

PROJECT SPECIFICATIONS / СПЕЦИФИКАЦИИ

Website Purpose/ Цель сайта / / :

e.g. E-commerce, Portfolio, Corporate, Landing Page...

Preferred Colors / Предпочтительные цвета / / :

e.g. #4f46e5, Blue, Gold, Minimalist...

Languages on Site / Языки сайта / / :

e.g. Arabic only, EN + AR, All 3 languages...

Number of Pages/ Количество страниц / / :

e.g.1 landing, 3 pages, 5+ pages...

Domain Name / Доменное имя / / :

e.g. mycompany.com – leave blank if InterMost registers

Hosting Preference / Хостинг / / :

e.g. Netlify, Vercel, or included in package

Reference Websites // Сайты-референсы / / :

URLs of websites you like (optional)

Special Features Required / Особые функции / / :

e.g. Contact form, WhatsApp, Gallery, Blog, Dashboard...

Additional Notes / Дополнительные примечания:

PAYMENT SCHEDULE / ГРАФИК ОПЛАТЫ

Installment / Транш	Amount	Due Date	Method	Done
1st 50% Deposit / %50 / 1-й аванс 50%	\$_____	____/____/20__	_____	[]
2nd 50% Delivery / %50 / 2-й при сдаче 50%	\$_____	____/____/20__	_____	[]

SIGNATURES // ПОДПИСИ

By signing, both parties agree to all terms of this Agreement. / Подписывая, стороны соглашаются со всеми условиями Договора.

SERVICE PROVIDER / ИСПОЛНИТЕЛЬ
Mohamed Asaad Abdelhai Ibrahim Sharaby
InterMost —
Signature / Подпись:

Stamp / Печать:
Date / Дата: _____ / ____ / 20____

CLIENT / №№№№№№№№ / ЗАКАЗЧИК
Name / Имя: _____
ID No. / Уд. личности: _____
Signature / Подпись:

Date / Дата: _____ / ____ / 20____

This Agreement is executed in two (2) originals, one per language (EN / / RU), each having equal legal force.
/ Договор составлен в(2) подлинниках – по одному на каждом языке, с равной юридической силой.